
Protokół Nr 11 /2011 
z  posiedzenia Komisji  Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w dniu  29 sierpnia 2011 r. 
 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a)  zgody na zbycie przez Burmistrza nieruchomości komunalnej przy ul. Wojska Polskiego 
48 w Białogardzie, 

b) zgody na zbycie przez Burmistrza nieruchomości komunalnej przy ul. Chodkiewicza w 
Białogardzie (lokal użytkowy nr 1 o pow. 17,46 m2), 

c) zgody na zbycie przez Burmistrza nieruchomości komunalnej przy ul. Chodkiewicza w 
Białogardzie (lokal użytkowy nr 2 o pow. 256,80 m2), 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie zgody na udzielenie przez Burmistrza bonifikat od opłaty 
z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 
nieruchomości, 

e) nadania imienia Gimnazjum Nr 2 w Białogardzie, 
f) podjęcia realizacji inwestycji „Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego wraz z 

instalacjami zewnętrznymi i zagospodarowaniem terenu przy ulicy Moniuszki w 
Białogardzie”, 

g)  podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie odcinka drogi obejmującej 
część działki nr 4 w obrębie 004 w Białogardzie, 

h) cen za komunalne usługi przewozowe o charakterze użyteczności publicznej w 
publicznym transporcie zbiorowym autobusami komunikacji miejskiej wykonywane przez 
jednoosobową spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością Miasta Białogard – Zakład 
Komunikacji Miejskiej w Białogardzie, 

i) utworzenia w szpitalu i zakładach pomocy społecznej w Białogardzie odrębnych 
obwodów głosowania w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu 
Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych na dzień 9 października 2011 r. oraz ustalenia 
ich numerów, granic i siedzib obwodowych komisji wyborczych,  

j) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na finansowanie planowanego 
deficytu budżetu Miasta oraz spłatę wcześniej zaciągniętych pożyczek i kredytów, 

k) stawek dotacji przedmiotowych dla miejskich zakładów budżetowych, 
l) wzorów formularzy  
ł) zmieniająca uchwałę w sprawie podatku od nieruchomości, 
m) zakresu i formy informacji Burmistrza o przebiegu wykonania budżetu Miasta za 

pierwsze półrocze, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz 
informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za 
pierwsze półrocze, 

n) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na   
lata 2011-2019, 

o) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2011. 
3. Rozpatrzenie skargi. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad 1 
 Posiedzenie o godz.14.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
– Andrzej Adamczewski.  

Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i porządek, głosując: za-5 
(jednogłośnie). 
 
Ad 2 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zgody na zbycie przez Burmistrza nieruchomości komunalnej przy ul. Wojska Polskiego 
48 w Białogardzie, 

Przedstawiła: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując: 
za-5  (jednogłośnie). 

 
b) zgody na zbycie przez Burmistrza nieruchomości komunalnej przy ul. Chodkiewicza w 

Białogardzie (lokal użytkowy nr 1 o pow. 17,46 m2), 
Przedstawiła: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując: 
za-4  (jednogłośnie). 

 
c) zgody na zbycie przez Burmistrza nieruchomości komunalnej przy ul. Chodkiewicza w 

Białogardzie (lokal użytkowy nr 2 o pow. 256,80 m2), 
Przedstawiła: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując: 
za-4  (jednogłośnie). 

 
d) zmieniająca uchwałę w sprawie zgody na udzielenie przez Burmistrza bonifikat od opłaty 

z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 
nieruchomości, 

Przedstawiła: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując: 
za-4  (jednogłośnie). 

 
e) nadania imienia Gimnazjum Nr 2 w Białogardzie, 

Przedstawiła: Marta Grabczyńska, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując: 
za-4  (jednogłośnie). 

 
f) podjęcia realizacji inwestycji „Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego wraz z 

instalacjami zewnętrznymi i zagospodarowaniem terenu przy ulicy Moniuszki w 
Białogardzie”, 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując: 
za-4  (jednogłośnie). 

 2



g)  podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie odcinka drogi obejmującej 
część działki nr 4 w obrębie 004 w Białogardzie, 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując: 
za- 4, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 
 
h) cen za komunalne usługi przewozowe o charakterze użyteczności publicznej w 

publicznym transporcie zbiorowym autobusami komunikacji miejskiej wykonywane przez 
jednoosobową spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością Miasta Białogard – Zakład 
Komunikacji Miejskiej w Białogardzie, 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując: 
za-4, przeciw-1,wstrzymało się-0. 

 
 
i) utworzenia w szpitalu i zakładach pomocy społecznej w Białogardzie odrębnych 

obwodów głosowania w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu 
Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych na dzień 9 października 2011 r. oraz ustalenia 
ich numerów, granic i siedzib obwodowych komisji wyborczych,  

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując: 
za-3, przeciw-0, wstrzymało się -2. 

 
 
j) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na finansowanie planowanego 

deficytu budżetu Miasta oraz spłatę wcześniej zaciągniętych pożyczek i kredytów, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 3, przeciw-0, wstrzymało się-2. 
 

 
k) stawek dotacji przedmiotowych dla miejskich zakładów budżetowych, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 5 (jednogłośnie). 
 

 
l) wzorów formularzy informacji o ruchomościach i obiektach budowlanych oraz deklaracji 

na podatek od nieruchomości, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując: 
za- 5 (jednogłośnie). 
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ł) zmieniająca uchwałę w sprawie podatku od nieruchomości, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując: 
za- 5 (jednogłośnie). 

 
 
m) zakresu i formy informacji Burmistrza o przebiegu wykonania budżetu Miasta za 

pierwsze półrocze, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz 
informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za 
pierwsze półrocze, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując: 
za- 5 (jednogłośnie). 

 
 
n) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na   

lata 2011-2019, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując: 
za- 4, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 
 
 
o) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2011 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
Burmistrz – przedstawił autopoprawki oraz dodał informację o zamiarze utworzenia Spółki. 

Burmistrz poinformował, że  w tej sprawie będzie chciał zorganizować spotkanie. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując: 
za- 4, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 
 
Ad 3 
  Komisja zapoznała się z zakresem skargi, stanowiącej załącznik do protokołu. 
A.Adamczewski – stwierdził, że jedyne co budzi wątpliwość to terminowość udzielenia 

odpowiedzi. 
Skarbnik – powiedziała, że w stosunku do tego pisma nie obowiązuje Kodeks postępowania 

administracyjnego. Skarbnik wyjaśniała, że w tym czasie Wydział Budżetu i Finansów był 
przeciążony, ponadto sama potrzebowała odpocząć oraz nastąpił okres sprawozdawczy. Te 
przyczyny spowodowały, że Skarbnik udzieliła odpowiedzi w  możliwym terminie.  

Burmistrz – wyjaśnił, że taką odpowiedź radny A.Siwek otrzymał na sesji.  
K.Sęk – stwierdził, że wyjaśnienie jest jak najbardziej zasadne, tyle, że żaden urząd takich 

tłumaczeń nie przyjmuje. 
Burmistrz – uzasadniał, że Kodeks postępowania administracyjnego ma odniesienie do 

postępowań administracyjnych, a tutaj dobry obyczaj wskazuje, aby jak najszybciej 
odpowiedzieć. Taka odpowiedź została udzielona przed wniesieniem skargi. 
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S.Domański – zgłosił wniosek, aby Komisja Rewizyjna stwierdziła, że nie ma podstawy do 
rozpatrywania skargi w trybie obowiązującym w Kpa.  

 Wniosek przegłosowano: za-4, przeciw-1, wstrzymało się-0. 
 
 W związku z powyższym Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił następujące 
stanowisko do Przewodniczącego Rady: 
   Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2011 r. nie znalazła podstaw do 
rozpatrywania skargi w trybie art. 229 pkt 3 Kodeksu postępowania administracyjnego. 
Komisja zwróciła uwagę na sprzeczność logiczną w uzasadnieniu wniesionej skargi, a 
mianowicie jest tam zapis, że do dnia 12 sierpnia 2011 r. nie udzielono Panu odpowiedzi, gdy 
stan faktyczny był inny. W dniu 4 sierpnia 2011 r. otrzymał Pan pisemną odpowiedź (pismo 
Skarbnika Miasta z dnia 3 sierpnia 2011 r.). Ponadto z postępowania wyjaśniającego wynika, 
że podczas IX Sesji Rady Miejskiej w dniu 29 czerwca 2011 r. została Panu udzielona 
odpowiedź w formie ustnej. Pani Skarbnik wyjaśniła, że odpowiedź pisemna  została 
udzielona w możliwym terminie i wcześniej nie było możliwości z uwagi na przeszkodę, jaką 
był okres sprawozdawczy. 

Wobec powyższego Komisja Rewizyjna nie znalazła podstaw, aby rozpatrywać Pana 
pismo zgłoszone jako skarga na działalność Burmistrza w trybie Kpa. 
 
 
  
Ad 4 
  W sprawach różnych radni nie poruszyli żadnych problemów. 
 
 
Ad 5 
 
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 15.20  zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

 

                                                                                           Przewodniczący Komisji 

                                                                                            Andrzej Adamczewski  


	                                                                                            Andrzej Adamczewski 

